
  

Referat fra bestyrelsesmøde 2. februar 2017 

Bestyrelsen ønsker at vente med en brandteknisk rapport fra 
brandteknisk institut, da det viste sig at være en meget kostbar 
løsning.  
 
I stedet venter bestyrelsen på svar fra forsikringsselskabet 
Codan, der snart skal have den brandtekniske rapport. Henrik 
Bengtsson er på sagen.  

Henrik L. har rapport fra brandvæsenet, som er sendt videre til 
kommunen.  

Bestyrelsen vil tage fat i OX3, for at spørge, om noget slår fra i 
tilfælde af giftige gasser/røg. Hvorfor reagerede anlægget ikke 
på røgen? Henrik B. er på sagen.  

Bestyrelsen ønsker også at sætte et møde op med OX3, for at få 
på spørgsmål.  

Bestyrelsen venter med Teknologisk Institut angående 
ventilation. Bestyrelsen ønsker grundig dialog med OX3 først.  

4B skal bestille nøgleboks med kode. Kasper er på sagen.  

Dørtelefon: Registreret som fejl og mangler. KPC skal rykkes for 
en løsning. Kasper er på sagen.  

Hjemmesiden: Er under udarbejdelse. Filip vil komme i sving, 
og uddeler tekst-opgaver til bestyrelsens medlemmer over den 
kommende tid. Bestyrelsen bedes udfærdige tekster asap.  

Udvalg: Bestyrelsen afventer økonomi-redegørelse fra 4B 
Christian.  

Kasper er tilfreds med Gårdmand Bjørn. Han skriver til info-
mailen, når han skal i kontakt med dem.  

 



  

Bestyrelsen holder fast i sit svar til utilfredse beboere angående 
gulvene.  

KONE elevatorer: Der kommer ingen regning det første år, da 
der er 1 års garanti service, oplyser Mads.  

Bestyrelsen ønsker at nedsætte selvrisikoen på ejendommens 
forsikring.  

Der skal tjekkes op på ejerforeningens ansvar ift altaner.  

Næste møde er 20. marts, kl. 18 i beboerlokalet. Filip indkalder 
på FB  

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen i Havnekanten 

bestyrelsen@havnekanten.dk 

www.havnekanten.dk 
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